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ZÁPIS Z  91. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 24. 5. 2021 FORMOU VIDEOKONFERENCE 

 

Přítomni: dr. Cíbik, dr. Hanulík, doc. Jinek, Mgr. Keplová, dr. Kouba,  doc. Macková,  dr. 

Pacovská, dr. Pató, dr. Stoklasová,  dr, Synková, Mgr. Rábová, Mgr. Vávra 

 

Omluveni: Bc. Bureš,  Bc. Matyášová, Bc. Valchař 

Hosté:  doc. Kubeš, doc. Bubíková, dr. Reimannová, doc. Hejduk, dr. Říha, ing. Kovářová 

 

Na začátku zasedání ve 13:30 hodin bylo přítomno 10 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Projednání rozpočtu Filozofické Fakulty UPa 

4. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová ve 13:30 hodin zahájila zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty. Pozvánka včetně projednávaného materiálu a 

označením data a formy zasedání byla senátorům předem včas zaslána. Dnešní zasedání 

probíhá v souladu s novelou zákona o vysokých školách č. 495/2020 Sb., upravující pravidla 

pro vzdělávání na vysokých školách v případě vyhlášení krizového opatření podle krizového 

zákona nebo z důvodu nařízení mimořádného opatření podle zvláštního zákona, které by 

dopadaly i na fungování VŠ.  

Dr. Hanulík byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  9 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal dr. Hanulík 

 

Dr. Synková připojení k jednání ve 13:35 hodin 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání a požádala o případné 

připomínky a následné schválení. 

Hlasování: 11 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 
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Dr. Stoklasová připojení k jednání 13:40 hodin 

1.Projednání rozpočtu Filozofické Fakulty UPa 

Tajemnice fakulty ing. Kovářová v úvodu poděkovala za schůzku se senátory minulý týden. 

Vznesené dotazy budou zodpovězeny dnes. 

Návrh rozpočtu byl v předstihu senátorům zaslán spolu s pozvánkou na dnešní zasedání. 

Tajemnice fakulty návrh rozpočtu podrobně okomentovala. Rozpočet FF na rok 2021 je 

sestavován v souladu se zákonem č. 111/1998 Sb. o vysokých školách jako součást rozpočtu 

Univerzity Pardubice. Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný. Investiční a neinvestiční 

prostředky jsou rozpočtovány odděleně. Návrh rozpočtu byl konzultován se zástupci 

kateder/ústavu. 

Zodpovězení čtyř dotazů z minulého týdne: 

1.Prosím o upřesnění částky ve srovnání s minulým rokem, která se rozděluje podle článků 3-

8 Směrnice o DKRVO. 

Představena tabulka. Změna u edičního fondu – 1x navýšeno. Navýšení u osobních příplatků 

navýšení odměn u projektů 

Z DKRVO bude letos vyplaceno o necelých 100 tis. Kč více. 

 

2. Prosím o rozpis, kolik jednotlivé katedry získaly bodů za vědeckou činnost a jak se to 

propisuje do rozpočtů kateder. 

Představena tabulka největší podíl má ÚHV, KFR, KLKS, KSKA. 

 

3. Prosím o vyčíslení, kolik procent mzdových prostředků AP (nepočítaje členy CE a jiné 

výzkumné pracovníky) jde z DKRVO a kolik procent šlo minulý rok. 

Představena tabulka. V letošním roce bude obdobné rozložení mezi příspěvkem a DKRVO. 

 

4. Prosím o odhad, kolik z prostředků DKRVO přidělených fakultě (položka Podpora výzkumu 

a vývoje) vygenerovaly vědecké výsledky Centra pro etiku, tj. pracoviště s vlastním zdrojem 

financování“. Zajímá mě, jak jsou tyto prostředky dále v rozpočtu využity. 

Tajemnice fakulty sdělila, že nelze určit. Větší část (82,3%) rozdělena mezi fakulty dle poměru 

z předchozího roku. Menší část (17,4%) dle Metodiky 2017+ dle hodnocení fakulty  A až D. 

 

K návrhu rozpočtu se vyjádřil děkan Kubeš – na dotacích dostává fakulta cca o 900 tis. více, 

na vědě je mírný nárůst oproti loňskému roku. Tj. 1,8 mil. více v příjmech, ale navyšují se 

výdaje – od 1. 6. 2021 navýšení mzdových tarifů – pro fakultu to je asi o 1,5 mil. více. Navyšují 

se odvody na celouniverzitní náklady na 1,17 mil. Tzn. rozpočet FF je mínusový. Bude se 

čerpat z rezerv. Přidává se na vědu o půl mil. Kč  více, přidává se do vzdělávací činnosti, která 

byla podfinancována. Rozpočet je lepší než v loni. 
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Diskuse: 

Dr. Pacovská – požádala o podrobnější okomentování tabulky u třetího dotazu - jakým 

způsobem se na FF rozdělují Kč, které přijdou na vědu.  

Následovala debata nad touto problematikou, do které se zapojili ostatní senátoři a vedení FF. 

Dále se diskutovala otázka studijních programů, počtu předmětů, kreditů, počet vyučujících, 

počet studentů, akreditací.  

Dr. Hanulík – dotaz jaká je vize vedení FF do budoucna, protože za nedlouho skončí Centrum 

pro etiku a fakulta přijde o dost peněz. 

Děkan – nyní se pracuje na strategickém záměru fakulty. 31. 5. od 10 hodin se uskuteční 

schůzka se zástupci kateder k připomínkám ke strategickému záměru. Na KD 7. 6. bude 

představena definitivní verze. Následně bude dne 22. 6. 2021 předloženo ke schválení 

Vědecké radě FF UPa. Děkan žádá senátory, zda by se mohli k projednání strategického 

záměru sejít 28. 6. 2021. 

Předsedkyně senátu ukončila diskusi a navrhla usnesení. 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPa projednal a schvaluje rozpočet Fakulty filozofické Univerzity 

Pardubice na rok 2021 v předloženém znění. 

Hlasování: 12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

4.Různé 

Ze strany senátorů nebyly k tomuto bodu žádné připomínky. 

 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová poděkovala přítomným za účast a diskusi.  

Další zasedání se uskuteční 28. 6. 2021 od 13:30, pokud to bude možné, prezenčně.  

Zasedání bylo v 15:40 ukončeno. 

 

V Pardubicích 25. 5.  2021 

 

Mgr. Kateřina Keplová, v. r. 

předsedkyně AS FF 

Zapsala: B. Krpatová 
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